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Moderátorka: „Odlivu mozgov čelí väčšina slovenských regiónov. V Dubnici nad Váhom chcú tento 
trend zastaviť. V priestoroch bývalej základnej školy v týchto dňoch vzniká vzdelávacie a biznisové 
centrum. Mesto získalo na prestavbu budovy takmer jeden milión eur. V spolupráci so Slovenskou 
technickou univerzitou v nej vytvorí vzdelávacie stredisko regionálneho významu. Viac už Barbora 
Jurenová.“ 
Barbora Jurenová, redaktorka: „II. Základná škola na Partizánskej ulici otvorila po prvýkrát svoje brány 
v roku 1964. Definitívne ich zavrela v roku 2006. Budovu sa mesto rozhodlo využiť. V týchto dňoch ju 
mení na priestor pre ambicióznych mladých ľudí, ktorí sa chcú vzdelávať. Hovorí primátor Dubnice 
nad Váhom Peter Wolf.“ 
Peter Wolf, primátor mesta Dubnica nad Váhom: „V spolupráci so Slovenskou technickou 
univerzitou budujeme vedecko-výskumné centrum, súčasťou ktorého bude aj coworkingové centrum, 
ktoré bude poskytovať priestory pre startupy, rôzne workshopy a prednášky. Týmto spôsobom sa 
snažíme vytvárať tie podmienky na rozvoj mladej generácie v našom meste.“ 
Barbora Jurenová: „Verí, že nové centrum osloví ľudí nielen z Dubnice nad Váhom, ale z celého 
regiónu, a to aj vzhľadom na spoluprácu s čínskou medzinárodnou asociáciou pre hospodársku 
spoluprácu na Taiwane.“ 
Peter Wolf: „Coworkingové centrum a ten Living Lab, ktorý by tu mal vzniknúť, tak bude aj na úrovni 
spolupráce s Taiwanom a takisto aj Slovenská technická univerzita bude spolupracovať v rozsahu 
výmeny nejakých informácií o možnosti zúčastňovať sa prednášok online, takisto aj výmeny nejakých 
produktových tovarov a služieb. Takže veľmi zaujímavé opäť pre ľudí, ktorí tu budú, že môžu 
nadviazať takýmto spôsobom spoluprácu priamo s Taiwanom a môžu čerpať priamo od Taiwanu 
nejaké hardvérové, alebo softvérové vybavenie.“ 
Barbora Jurenová: „Nové možnosti sa zároveň otvárajú aj pre študentov výučbového strediska 
Slovenskej technickej univerzity, ktorá má v budove svoje sídlo. Povedal pred časom jeho vedúci 
Peter Kleinedler.“ 
Peter Kleinedler, vedúci Výučbového strediska v Dubnici nad Váhom, Slovenská technická 
univerzita: „My, ako Materiálovotechnologická fakulta Slovenskej technickej univerzity a vlastne 
ako spoluzakladateľ a partner v oblasti vzdelávania na tomto projekte Smart Energy Living Lab v 
meste Dubnica nad Váhom, vítame túto možnosť, lebo súčasťou bude aj také vzdelávacie centrum, v 
rámci ktorého nám vlastne vzniknú také nové možnosti zvyšovať aj takú že konkurencieschopnosť v 
oblasti vzdelávania, vedy a výskumu.“ 
Barbora Jurenová: „Všetkému ale predchádza rekonštrukcia priestorov. Približne milión eur získala 
samospráva z eurofondov. Ďalších 200-tisíc eur putuje z jej rozpočtu. Stavebné práce sa začali v 
úvode tohto roka. Pokračuje vedúci stavebného úradu Jozef Králik.“ 
Jozef Králik, vedúci stavebného úradu, Dubnica nad Váhom: „Ide o energetické zníženie náročnosti 
tohto objektu, takže robíme komplet výmenu okien, zatepľujeme fasádu a zatepľujeme strešnú 
konštrukciu. Tieto práce máme naplánované zhruba ešte na tri mesiace. V zimnom období sme robili 
rekonštrukciu interiéru, kde sa kompletne vymieňa elektroinštalácia, robíme nové kúrenie a novú 
zdravotechniku.“ 
Barbora Jurenová: „Peter Wolf doplnil, že v pláne majú zrekonštruovať aj ďalšie objekty v rámci 
bývalého školského areálu. Spracovanú majú aktuálne štúdiu.“ 
Peter Wolf: „Ja si myslím, že tento projekt bude mať naozaj aj výrazný dopad na kvalitu života v 
našom meste, pretože takéto podmienky pritiahnu do nášho regiónu ľudí, ktorí naozaj majú ambíciu, 
chuť sa vzdelávať a zakladať nové startupy, a tým pádom toto miesto sa bude stavať takým 
katalyzátorom mozgov, keď to tak nazvem.“ 
Moderátorka: „Stavebné práce na budovaní nového vzdelávacieho a biznisového centra v Dubnici nad 
Váhom by mali byť hotové do leta.“ 
 


